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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mit tett Ön a XIII kerületi polgárok nyugalmáért?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Budapest XII. Kerület Hegyvidék Önkormányzata több alkalommal fordult Önhöz a
légiforgalom kerület fölötti légtérhasználatának következménye, a polgárok ingatlanait érő
erős zajterhelés miatt . A polgárok mégsem tapasztalnak változást .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bízom abban, hogy Önnek fontos a polgárok nyugalma . Milyen intézkedéseket tett Ön a
kétszeri bejelentés nyomán a polgárok ennek megóvására, ingatlanaik értékcsökkenésének
megelőzésére?

Mi az oka, hogyha Ön intézkedett, annak a polgárok nem tapasztalják kedvező hatását?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2006 . július 20 .

Országwjlés Hiwaia
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